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Commissie 5 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 5.  Deze vindt plaats op dinsdag 12 juni 
2018 om 19:30 uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 Stand van zaken Bovenlokaal Functioneel Fietsnetwerk en Fietsostrades in Turnhout 

 Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 

 Gebruiksovereenkomst voor de speelotheek in het Merodecenter 

 Openbare Verkoop projectsite Jozef Simonslaan 

 Onderhandse Verkoop restperceel aan de Meibloemstraat 2 

 Vragen van raadslid Stef Breugelmans: 
- Processierupsen: 
  Erkent de schepen enerzijds de opmars van deze rupsen en anderzijds het probleem? 
  Is er op dit ogenblik al een plan van aanpak en wordt er de overweging gemaakt om ook preventieve  
  maatregelen te nemen? 
- Verkeersproblematiek Zevendonk: 
  Erkent de schepen dit probleem? 
  Zijn er al tellingen gebeurd om deze verkeersdrukte te bevestigen? Zo ja, wat waren de resultaten?  
  Zo nee, is er een mogelijkheid om een telling te organiseren? 
  Kunnen de snelheden in deze woonstraten verlaagd worden? 
  Is er een mogelijkheid om het sluipverkeer zoveel mogelijk uit de woonkern van Zevendonk te  
  houden? 
  Is er ook een mogelijkheid om fiets- en voetpaden aan te leggen om de veiligheid van de zwakke  
  weggebruikers te bevorderen? 

 Vragen van raadslid Paul Moelans: 
- Project Schorvoort: 
  Graag had ik van de schepen geweten wanneer hij met de mensen van Schorvoort 2020 de laatste 2  
  jaren nog samen heeft gezeten om specifiek de mobiliteit in Schorvoort te bekijken.   
  Welke conclusies zijn getrokken uit deze gesprekken?   
  Heeft de schepen van mobiliteit reeds een voorstel voor aan de inrit/uitrit van de toekomstige 
  terreinen van Whitestar?    
- Dossier streefbeeldstudie MOW: 
  Graag had ik van de schepen geweten welke stappen er gezet zijn na de presentatie van enkele jaren    
  geleden op de commissie van de persoon van MOW nadat hij klaarblijkelijk geen weet had van  



 
 

  verschillende zaken : de herlocatie van   het ziekenhuis, de ontwikkelingen in het Noorden van  
  Turnhout, dat het college de ring alsnog wenste rond te maken?   
  Zijn er aanpassingen gekomen in de studie na deze commissie?   
  Welke plannen zullen er nog (kortelings) uitgevoerd worden vanuit deze studie?   
  In hoeverre is dit een dossier waar dit college mee akkoord gaat?   
  Zijn er fundamentele bezwaren vanuit het college op deze studie en de welke zijn deze dan?  
  Wanneer zijn er terug overleg momenten geweest na deze commissie met de diensten van MOW en  
  wat zijn hier de resultaten van?   

 Punten agenda gemeenteraad 

 Uit het college 

 Varia 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Wannes Starckx 
Commissievoorzitter 
 
 
 
 


